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Kdo na tom jezdil holky, myslíte, že to pojede výrazně víc než rotaxovej 800 od can-am? A co jízdní
vlastnosti, není to moc těžký do zatáček?
Tomas-JM 02.02.2010 21:44:54

Ja, ale nevim, jestli je OK, abych ti to popisoval zrovna ja...
DrZoidberg 02.02.2010 21:49:52

Pokud na tom někdo sedí jak pytel hoven, tak bude těžká i ta nejlehčí sportka.
babynek 03.02.2010 07:00:13

Tomas-JM> podle meho nazoru je to Ok, prodejce AC nejses nebo se pletu?
Aligator.avs 03.02.2010 07:48:40

bohužel žádné jen to že za to chtějí nekřesťanské poníze
Dawoš 03.02.2010 08:09:58

 http://www.quadmania.cz/uzivatel/?uid=81082tady ho jeden ma tak treba neco
poradi....
KTMatěj 03.02.2010 08:55:01

jen doplním: http://www.quadmania...-cat-1000-12861.html
marek.sm 03.02.2010 09:00:23

Co mi říkal člověk, který to prodává, tak motor super ale podvozek pokulhává.
jenden 03.02.2010 09:25:53

podle mě to pojede dobře (y)
schrek 03.02.2010 09:36:15

 http://www.ceskatele...ogram/amr/clanek874/
Dzejar 03.02.2010 10:19:45

tak něco na porovnání s outlannderem 800
http://www.youtube.com/watch?v=tL6BGud3094

Dzejar 03.02.2010 10:22:29

Stránka 1/12
07.03.2017 23:58:40

Motorkáři.cz

http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=2040&fid=7
http://www.quadmania.cz/uzivatel/?uid=81082
http://www.quadmania.cz/detail-clanku/arctic-cat-thunder-cat-1000-12861.html
http://www.ceskatelevize.cz/program/amr/clanek874/


AC 1000 a vaše zkušenosti
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=2040&fid=7

taky jsem někde slyšel, že do 4 vteřin tam máš kilo... ale jen jsem to slyšel podotýkám
QuincyMax 03.02.2010 18:10:40

Já jsem na tom jezdil a adrenalin za mě lítal ušima. Pokud se týká podvozku, tak se
mně zdál dost měkký, ale pak se ukázalo, že tlumiče měly nastavené nejmenší
předpětí. Stabilita se dá vylepšit dokoupením zadního stabilizátoru. Stroje AC ho
záměrně nemají, aby byla vyšší průchodnost terénem. Geometrie přední nápravy je
taková, že jsem nechtěl věřit, že to nemá posilovač. Je ovšem třeba být něžný k
plynové páčce, i na měkkém podkladu to jde na zadek, aniž by jsi chtěl. Z toho důvodu
se mně zdá lepší dlouhá verze. Srovnat s CanAm nemohu, ale papírově má lepší
parametry AC. Otázkou je, zda má cenu tyto výkony srovnávat a rozhodovat se podle
výkonu
stepis 27.11.2011 21:50:29

 http://www.bohemiaqu...2-efi-4x4-thundercat
koncak 28.11.2011 17:43:42

Dzejar>taky jsem někde slyšel, že do 4 vteřin tam máš kilo... ale jen jsem to slyšel
podotýkám

  kdys si dam v lete na zmrzlinu pivo, tak kilo zvladam pod tri sekundy, :lol:
Josejose 28.11.2011 18:46:53

koncak>Dzejar>taky jsem někde slyšel, že do 4 vteřin tam máš kilo... ale jen jsem to
slyšel podotýkám  kdys si dam v lete na zmrzlinu pivo, tak kilo zvladam pod tri
sekundy, :lol:

 :-DD :-DD :-DD :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: ná podobně
;-)
SPIT-X-FIRE 28.11.2011 18:49:08

DrZoidberg>Pokud na tom někdo sedí jak pytel hoven, tak bude těžká i ta nejlehčí
sportka.

  PRESNE TAK !!!!!!!!!! (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y)
JARDAQUAD 28.11.2011 19:15:33

koncak> ještě třešne a mliko :lol:  . . . jestli je to dokonaly jako AC 700 tak nevim
nevim
Dzejar 28.11.2011 20:07:03

koncak>Dzejar>taky jsem někde slyšel, že do 4 vteřin tam máš kilo... ale jen jsem to
slyšel podotýkám  kdys si dam v lete na zmrzlinu pivo, tak kilo zvladam pod tri
sekundy, :lol:

   a i tak se někdy stane že to nestačí ne? :lol:
mar1tin 25.01.2013 19:15:06
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Kluci, normálně o ní uvažuju, americká kolka, dvouvál, plně vybavená (krom teda PS),
55kW a za tu cenu? Fakt mám hříšnou myšlenku, že bych podvedl chudáčka Dinlinku a
vyměnil ji za tu zelenou kočku. Máte ji někdo a poradíte, jestli ano nebo ne?  
http://www.ac-usa.cz/1000h2_thundercat.html
xsob 26.01.2013 00:34:33

mar1tin> znám jednoho kamaráda kterej je stastnej majitel. Klidně ti dám kontakt. Jen
a (s) by se neřeklo že dělám reklamu sám říká že je to za všechny prachy. Že jo
Jozko:-DD
Grom 26.01.2013 01:50:41

Vždyť to má spoustu věcí společných s AC 700. Já bych v tom žádný zázrak nečekal.
Kdysi jsem o ní taky uvažoval (i o dieselove verzi), ale bylo mi to rozmluveno a hlavně
můj táta má AC 700. Na to, že má nalítáno 4000Km a to pouze na silnici, tak závad víc
než dost.
Nuggetiik 26.01.2013 08:35:38

Hele najde se spousta lidí co maj závady a druhá co ne , jeden ti to bude doporučovat a
druhej ne :-DD tak abych byl ta druhá strana mám ac 700 cruisera mám najeto 7000
makám s tim v lese tahám dříví , v zimě na pásech a všechno v cajku ...
xsob 26.01.2013 08:47:35

Nuggetiik> jenže 1000 má podstatně větší výkon a pak to co je na 700 jaksi nestíhá.
Jozka by mohl vykládat.
Josejose 26.01.2013 09:19:20

Nuggetiik> Tak jak sice píšeš, ale já mám třech známých co mají litry a všem do
jednoho se to pěkně a hlavně pořád sere, takže za mě Rotax a jezdil jsem na všech a
pocitově opět Rotax :-DD
Pavel-bodlak 26.01.2013 11:10:07

Zdravím chlapi. Jak vidíte, tak jsem si pořídil litra. Čtyři roky jsem měl dlouhou
sedmistovku a až na problémy s motorem zpočátku. Taky to tu někde je. Mám už
14000 km nalítáno. No a litra jsem chtěl vždycky. Mám ho sice pár dní a zatím najeto
asi 200km v terénu. Měl jsem obavy, že krátká bude problém ale co jsem měl najetou s
tou dlouhou v pohodě jedu i tady s tou. Myslím výjezdy a sjezdy. Jinak ta dlouhá je
pohodlnější. V terénu a při vyšších rychlostech je ta dlouhá klidnější.Ten litr má člověk
co dělat aby se udržel v té rychlosti a dírách. Výkon asi nemusím popisovat. Je to
mazec. Na jaře ho chci vzít do Rumunska, tak tam bude porovnání asi zase o kus dál. 
Za mě Arctic Cat. Hlavně ta cena oproti jiným.  

mar1tin 26.01.2013 12:30:56

Josejose>Nuggetiik> Tak jak sice píšeš, ale já mám třech známých co mají litry a všem
do jednoho se to pěkně a hlavně pořád sere, takže za mě Rotax a jezdil jsem na všech
a pocitově opět Rotax :-DD

  Tak když se to sere, tak by mě konkrétně zajímalo, co se na tom sere, při jakém
používání a po kolika kilometrech?
mar1tin 26.01.2013 12:43:10
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No když jsem kupoval Dinlinu, taky mě spousta lidí na fóru zrazovalo, že se v tom budu
jen vrtat a ne jezdit. Skutečnost je taková, že se nevrtám vůbec a jen jezdím. Drobné
závady se vyskytly (občas se zasekne plovák v nádrži, jinak asi nic), je fakt že mám
málo najeto, 1400km, ale polovina z toho s vozíkem. Že bych si přesedláním na AC
pohoršil? Tomu se mi nechce věřit.
mar1tin 26.01.2013 12:47:20

No a hlavně ta cena, původně jsem uvažoval o Gladovi X8, ale o padesát klacíků dražší
AC 1000 to je jasná volba.
Čmaďa 26.01.2013 14:06:08

Taky bych do toho litru možná časem šel.mám víc adeptů.grizzly 700,KQ 750.ještě by
to chtělo více názorů.
Josejose 26.01.2013 14:07:48

mar1tin> Jestli narazí na toto téma, tak ti to určo napíší přesně, ale když už si
rozhodnutý, tak nevím proč tady něco teda zjišťuješ ;-)
mar1tin 26.01.2013 16:51:16

Josejose>mar1tin> Jestli narazí na toto téma, tak ti to určo napíší přesně, ale když už
si rozhodnutý, tak nevím proč tady něco teda zjišťuješ ;-)

  No rozhodnutý bych možná byl, ale hlavně jsem chtěl informace o tom litru od těch,
kteří je mají nebo o tom něco ví. Pokud by bylo více negativ než chvály, tak to bych si
radši nechal Dinlinu, ta mně zatím nikde nenechala.
Aligator.avs 26.01.2013 17:08:54

mar1tin>No když jsem kupoval Dinlinu, taky mě spousta lidí na fóru zrazovalo, že se v
tom budu jen vrtat a ne jezdit. Skutečnost je taková, že se nevrtám vůbec a jen
jezdím. Drobné závady se vyskytly (občas se zasekne plovák v nádrži, jinak asi nic), je
fakt že mám málo najeto, 1400km, ale polovina z toho s vozíkem. Že bych si
přesedláním na AC pohoršil? Tomu se mi nechce věřit.

  No nejlepší by bylo aby ses domluvil s těma co ji mají a očíhl to na živo bo na foru je
to tak 50 na 50  sou lidi co se jim dinli nesere ale i sere a to samé je u AC a pak se v
tom vyznej
r.w.d 26.01.2013 17:41:49

Pár drobnách zkušeností mám :-D   Par fotek z dneška 
https://www.facebook.com/media/set/?set=a.563826573644863.141239.1249120642
02985&type=1  

caprighia 26.01.2013 17:42:23

Zajímavá cenová politika AC 1000 za 252 tis. a s posilovačem 332 tis. (80 tis. za
posilovač je síla) Mud Pro se šnorchly za 262 tis. a dlouhá s posilovačem za 343 tis.
Škoda že tam není dlouhá bez posilovače okolo 263 tis. to by dle mého byl docela
trhák.
Nunisek 26.01.2013 19:01:17
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mar1tin>Josejose>mar1tin> Jestli narazí na toto téma, tak ti to určo napíší přesně, ale
když už si rozhodnutý, tak nevím proč tady něco teda zjišťuješ ;-)  No rozhodnutý bych
možná byl, ale hlavně jsem chtěl informace o tom litru od těch, kteří je mají nebo o
tom něco ví. Pokud by bylo více negativ než chvály, tak to bych si radši nechal Dinlinu,
ta mně zatím nikde nenechala.

jak píše Alda,kontaktuj radši lidi co mají litra,protože tady to je jen jedna bába povídala
a hotovo...viděli tady jednoho litra co za rok najezdil 15000 km(to někteřéí odborníci
nemají naježděný za celý svůj čtyřkolkářský život)a už je to čtyřkolka na hovno...
xsob 26.01.2013 19:04:22

Nunisek> Neviděl sem ho jen tady ale ve zkutečnosti a majitele dobře znám. Za 15
tisíc 3 x Go motoru je fakt dost ;-)
Nunisek 26.01.2013 19:07:21

xsob>Nunisek> Neviděl sem ho jen tady ale ve zkutečnosti a majitele dobře znám. Za
15 tisíc 3 x Go motoru je fakt dost ;-)

já s enebudu přít,ale stačilo mi kde to vozil..to mohl dovést na kontroly i ke mě a já
bych mu to taky tak pospravoval...jo a kolik dalších litrů AC znás osobně?
Nunisek 26.01.2013 19:09:12

mluvil jsem osobně z dotyčným na předloňském silvestru v sedle a to co předváděli lidi
co se měli o tu kolku starat je fakt hnus..a pak si vyber..
FidelPetr 26.01.2013 19:11:25

Já když jsem byl rozhodnut koupit AC, tak jsem sbíral informace kde se dalo a byl v
kontaktu i s jistým moravákem, kterej na to velmi slušně řečeno "chválu nepěl" :[ Je
zde i reg., jmenovat jej ale nebudu, jen na něj apeluji, aby se o své neveselé zážitky
podělil i s ostatními, kteří by do toho chtěli jít. Nechci ale, abyste to brali jako nějakou
invektivu vůči AC, sám jej mám, i když 700ccm...
Josejose 26.01.2013 20:08:11

FidelPetr> Asi vím kterého myslíš bo je to jeden z těch třech a AC už nechce ani vidět a
opravu mu dělali dokonce i u dovozce a pořád je to na prd a opravdu těm třem co je
znám se to bohužel sere. Neznamená to však, že to musí postihnout i ostatní a každý
ať si koupí co chce je to jeho volba. ;-)
FidelPetr 26.01.2013 20:30:45

Josejose> Ano, s poslední větou souhlas.
Josejose 26.01.2013 20:36:31

FidelPetr> Je mě to celkem jedno, ale nemysli si, že je mojím důvodem co jsem napsal
AC nějak poškozovat bo je to v těch třech případech co znám pravda tod vše :-P
xsob 26.01.2013 21:05:43

Nunisek> kde? Prodejce, dovozce, smluvní servis. Co je na tom špatně? Další neznam
to je fakt.
Nuggetiik 26.01.2013 22:49:47

Stejně záleží jak se k tý čtyřkolce chováš at to je jakákoliv značka, jestli ji budeš pořád
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brodit blátem a dělat s ní kdo ví co. Ten kdo má hromady prachů a nebo ten kdo se
kvuli ní zadlužil tak každej se bude chovat jinak k tomu , a když tu vidim některý videa
co s tim lidi dělaj tak to bych nikdy si nedovolil a obzvlášt když to nejni stroj za 10k ale
za čtvrt mega a ne li víc .... a ono taky hodně záleží jakýho servisáka máš ... ..
Nunisek 26.01.2013 22:59:37

Nuggetiik>Stejně záleží jak se k tý čtyřkolce chováš at to je jakákoliv značka, jestli ji
budeš pořád brodit blátem a dělat s ní kdo ví co. Ten kdo má hromady prachů a nebo
ten kdo se kvuli ní zadlužil tak každej se bude chovat jinak k tomu , a když tu vidim
některý videa co s tim lidi dělaj tak to bych nikdy si nedovolil a obzvlášt když to nejni
stroj za 10k ale za čtvrt mega a ne li víc .... a ono taky hodně záleží jakýho servisáka
máš ... ..

souhlasím..a ta poslední věta je double pravda (y)
Grom 26.01.2013 23:42:22

To jak se k tomu člověk chová, je jeden aspekt. Můj táta vlastní AC cruisera. Nejtěžší
tetén co s tím jel, bylo asi 200m po lesní cestě v létě v suchu. Má na to silniční pneu.
Asi koupil páteční kus, protože závad měl už dost. Pokusím se je vyjmenovat a na nic
nezapomenout. Teď má najeto 4000Km za 2,5roku co ji má. 1. rok najezdil 3000Km.
Takže poslední dobou jen stojí v garáži a neni v ní ani baterka. Závady: od nova
nefunkční displej, praská příruba mezi válcem a sáním. Nějaký problém v řídící
jednotce, museli to odvést až do Prahy (trvalo to měsíc), rozpadlý zadní homokinetický
kloub u kola. A nějaké prkotiny, které už si ani nepamatuji, pokaždé si proto přijeli
nechtělo to naskočit. Sice vše opraveno na raklamace, ale důvěru ve mě tento stroj již
nezíská, ikdyž se mi moc líbí a moje sůza vedle něj vypadá jak ošklivé kačátko.
mar1tin 27.01.2013 09:15:47

Tak hoši, tak to dopadlo tak, jak jsem se toho bál, jedni chválí a druzí nadávají. A to
jsem se chtěl po neděli jet podívat do prodejny na vystavený kousek a teď nevím, jestli
se na to nevy...t. Z toho, co tady čtu, tak majitelů moc není,spíš zkušenosti kamarádů.
Ale ty se taky počítají. Tak nevím, kolka je fakt pěkná, silná a za dobrou cenu, jen
natrefit na ten nekazový kus? No u Dinliny jsem asi teda měl haluz. A to mně spousta
lidí zrazovala, že se mi to po pár kilometrech rozsype pod prdelí. Zvláště jeden
nejmenovaný hodně vyhraněný canamista. Kua chlapi, to je dilema... :-| :-| :-|
xsob 27.01.2013 09:23:02

mar1tin> Můj názor je asi ten že CA 800 nadělá víc parády a jede min stejně a líp než
AC 1000 ;-)
Trloň 27.01.2013 09:32:11

mar1tin> já myslím že to bude dobrá kolka.každý kdo má canama tak nadava na AC a
Polárku,sou to komkurenti že.Přečti si jejich vlákno,vždyt se jim to furt sype a né
zrovna málo ;-)
Jarin4X4 27.01.2013 09:35:54

Opravdu hodně záleží jak se ke stroji chováš a jestli mu dáváš max servis :-DDPak už
je to jen o náhodě věř mi ;-) (y)
Grom 27.01.2013 09:54:11

Stránka 6/12
07.03.2017 23:58:40

Motorkáři.cz



AC 1000 a vaše zkušenosti
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=2040&fid=7

Když to koupíš nový, tak mouchy vychytáš na záruku a pokud se k tomu budeš chovat
jak k Dinli, tak vydrží.
Pavel-bodlak 27.01.2013 10:09:20

Trloň> K tomu asi není co dodat. Jen si tan čas najít a opravdu se podívat na ty jejich
stránky. Mají jich tam trojnásobně víc než tady. A uvidíš jestli si tam píšou o recept na
pizzu a nebo jaké závady mají :lol:
Luboš 27.01.2013 12:31:49

někde jsem četl test litru a 700 a jestli si to dobře pamatuju vyšla z toho líp po
praktické stránce ta 700, tak jestli nepotřebuješ trhat asfalt a sponzorovat benzinu, tak
ještě popřemýšlej
jade.blesk 27.01.2013 19:35:25

Dzejar>taky jsem někde slyšel, že do 4 vteřin tam máš kilo... ale jen jsem to slyšel
podotýkám

no tak to si slyšel blbě ,to muže řict jen blb +o( B-)
mar1tin 27.01.2013 21:20:38

Grom>Když to koupíš nový, tak mouchy vychytáš na záruku a pokud se k tomu budeš
chovat jak k Dinli, tak vydrží.

   To je přesně to, co si taky říkám, pokud se o mašinu starám a chovám se k ní dobře,
tak mi ona zase bude dobře a spolehlivě sloužit. A taky se mi nechce věřit, že bych si
přesedláním z Dinli na AC pohoršil.
minelab 27.01.2013 21:24:42

Trloň> vsetko sa sype,ked dostane dobre zabrat,len nie kazdy to prizna :lol: niektorym
sa ten isty stroj vobec nedrbe a iny pravidelne menia suciastky.niekomu zere 10lit a
inemu 15lit
Miki77 28.01.2013 11:09:43

minelab>Trloň> vsetko sa sype,ked dostane dobre zabrat,len nie kazdy to prizna :lol:
niektorym sa ten isty stroj vobec nedrbe a iny pravidelne menia suciastky.niekomu
zere 10lit a inemu 15lit

 amen :-DD a mne v sobotu 24 lit.
r.w.d 28.01.2013 11:57:33

spotřeba u 1000 je 18 a vÍce ja jezdím kolem 20LITRU  Sere se to jako cokoli jiného co
se týká spolehlivosti u mně vede SUZUKA KQ a YAMAHA GRIZZLY. Jinač to vyjde
nastejno.
burda1 28.01.2013 14:38:40

Mě suzarna žere tak 7 max :lol: :lol: a nesere se :-P
HELLGEJ 28.01.2013 14:46:45
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burda1>Mě suzarna žere tak 7 max :lol: :lol: a nesere se :-P

 7litrú spotřeba :lol: :-DD :-DD
xsob 28.01.2013 16:31:04

HELLGEJ> Taky sem jí míval max 7, dokud sem sedlal obash 300 :lol: :-DD V sobotu
sem jel za pouhých 15 (s)
mirolinek 28.01.2013 16:52:25

r.w.d> taky bych se přiklonil k suzuce nebo yamaze (y)
xsob 28.01.2013 17:19:05

mirolinek> A když dvoubuch tak CA nebo Kawa. Chinu sem nebudu zatahovat :-DD
Grom 28.01.2013 17:47:03

Já jezdím za 10-12litrů. Asi to taky dělají 26palců pneu a mých 110kg. Je pravdou, že
za 8-9l jsem jezdil s Accessem a to se nedá srovnat. Dokonce i auto mi jezdí kolem 9l.
mar1tin 28.01.2013 17:59:27

Zdarec kluci, díky za hodnotné i méně hodnotné příspěvky, nicméně všechnoje jinak.
Dneska jsem byl u prodejce. Ta krátká AC1000 za 252 kolků je sice homologována pro
dvě osoby, ale prakticky je jen pro jednoho a to je pro mně velký průser. Hodně se
mnou jezdí i manželka, a že je jí kusanec baby, tak se mně tam prostě nevleze. No a
dlouhý litr je ve verzi jedině s posilovačem řízení a tam už je cena hrubě přes 300 kil,
což už pro mně ztrácí to kouzlo. Ne že bych to nějak neušoulal dohromady, ale je mi to
proti srsti. Takže jsem tam kde jsem byl. V prdeli.
Jarin4X4 28.01.2013 18:06:34

mar1tin> ;-) nic ve zlém :-$ ale mě když se stará nevešla na kolku dal jsem žádost o
rozvod :lol: Stará povídá:4kolka nesmí do baráku!Buď já nebo 4kolka!Tak mám kolku
:-P :lol: :lol: :lol:
mar1tin 28.01.2013 18:12:04

Jarin4X4>mar1tin> ;-) nic ve zlém :-$ ale mě když se stará nevešla na kolku dal jsem
žádost o rozvod :lol: Stará povídá:4kolka nesmí do baráku!Buď já nebo 4kolka!Tak
mám kolku :-P :lol: :lol: :lol:

  Čéče, tak to já nemůžu, sem se ženil, neni to zase tak dlouho a děcko na cestě....
xsob 28.01.2013 18:15:43

Jarin4X4> :lol: :lol: :lol: :-DD
Jarin4X4 28.01.2013 18:25:52

mar1tin> No a?Já mám 4 děti :-P a dvakrát rozvod :lol: mám už druhou kolku:lol: :lol:
:lol: (s)
r.w.d 28.01.2013 19:35:10

mar1tin> Já mám vzadu kufr a nemám problém jezdit ve 2 není to sice úplně suprovní
TRWečko je určitě lepší. Klidně si to přijeď vyzkoušet z Kroměříže to nemáš tak daleko
do 3nce.
r.w.d 28.01.2013 19:36:02
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Nunisek 28.01.2013 19:53:38

r.w.d>mar1tin> Já mám vzadu kufr a nemám problém jezdit ve 2 není to sice úplně
suprovní TRWečko je určitě lepší. Klidně si to přijeď vyzkoušet z Kroměříže to nemáš
tak daleko do 3nce.

chtěl bych tě vidět jak by jsi měl vozit mě vzadu..určitě by jsi neměl takovou dobrou
přilnavost jak jezdíš sám :lol: :lol: :lol:
xsob 28.01.2013 19:54:04

r.w.d> Radku úplně sem ucejtil vůni Pánova :-DD
Haldir 28.01.2013 19:54:35

Nunisek> Tebe by musel dát na vozík :-P
Nunisek 28.01.2013 19:58:03

Haldir>Nunisek> Tebe by musel dát na vozík :-P

  :-P :-P :-P   jako dát tam sedačku je paráda,ale pokud jsi menší tak zase potřebuješ
oporu nohou,protože jízdaz kopce je pro spolujezdce kolikrát náročná a jak se nemá
kde zapřít nohama tak je to na aprd...TRV pro dva,krátka pro jednoho
mar1tin 28.01.2013 20:22:22

r.w.d>mar1tin> Já mám vzadu kufr a nemám problém jezdit ve 2 není to sice úplně
suprovní TRWečko je určitě lepší. Klidně si to přijeď vyzkoušet z Kroměříže to nemáš
tak daleko do 3nce.

  No ne, fakt to nejde, moja byla se mnou a sem na to vlezl a ona už neměla kde, leda
bych se nacpal dopředu a drtil si vajca o plast před sedadlem a ona za mnou seděla
půlprdelí venku, taková jízda by byla utrpení pro oba. No byt tam ta dlouhá v litru bez
PS za těch dvěstěpade, tak to okamžitě smýkám dom, ale smůla, takovou mi
nevyrobili.
mar1tin 28.01.2013 20:27:52

A to nehledě k tomu, že ten spolujezdec nemá kde dát hnáty, bo tam na ně není místo.
Tak nic,s litrem už jsem se rozloučil, ještě přemýšlím o tom dlouhým sedmikilu, cena
za vybavenou kolku taky fajná, ale už tam není to nadšení z výkonu.
FidelPetr 28.01.2013 20:27:59

Jarin4X4> Jsi drzý čert! Tak a máš to zpátky +o(
r.w.d 28.01.2013 20:31:58

Tak to je jasné TRV je TRV. Stupačky pro spolujezdce jsem taky řešil na CA   

r.w.d 28.01.2013 20:32:39
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Joseff 28.01.2013 21:06:00

r.w.d> Jak na tom ty nohy drží? Zdá se to hodně na patu. Vymýšlím také na svého
momentálně a já bych to chtěl udělat tak jak to má TGB, jako že víc ven a pod větší
část nohy. není to takhle nepohodlné?
1Pegas 30.12.2014 23:52:17

Nějeké nové zkušenosti s litrem?
olmik 19.01.2015 20:23:14

1Pegas>Nějeké nové zkušenosti s litrem?

take by me zajimaly nake zkusenosti a nazory na tuto masinu?krasna dlouha litrova
emericka kolka za 300 litru..to zni skvele!!nevi nekdo proc tyto kolky stoji tak nak
stranou a nejsou moc zadane?jsou v necem horsi nez ca a polaris??
Ladrobek 19.01.2015 21:14:12

olmik> co jsem tak slysel a vypozoroval, tak asi ve vsem :lol:  Litra jsem jednou
zkousel a bylo to dost strasny. Vykon tam je, ale ma to podivny nastup. No a cele to
bylo tak nejak neovladatelne. Vubec se to cele divne ridilo, napadalo to na jedno kolo
jen jsi malicko zatocil. Nevim, rad jsem to vratil. Pritom to byla zanovni masina, tak
nevim.
HELLGEJ 20.01.2015 11:07:34

chlapi,kamarád má litra a co dva tisíce km mění zadní kardan,protože se rozpadne,je
toto normální a setkali jste se s tím taky?popřípadě nevíte kde jej nechat vyrobit
tak,aby vydržel déle?fotky dodám,zapomněl jsme to vyfotit.
PetrP 20.01.2015 11:13:09

HELLGEJ> Leda tam dát kardan z Kamazu. Ten vydrží všechno :lol:
olmik 20.01.2015 12:01:00

Ladrobek>olmik> co jsem tak slysel a vypozoroval, tak asi ve vsem :lol:  Litra jsem
jednou zkousel a bylo to dost strasny. Vykon tam je, ale ma to podivny nastup. No a
cele to bylo tak nejak neovladatelne. Vubec se to cele divne ridilo, napadalo to na
jedno kolo jen jsi malicko zatocil. Nevim, rad jsem to vratil. Pritom to byla zanovni
masina, tak nevim.

to mi nejde do hlavy proc vyrobce s padesatiletou tradici co vyrabi tolik druhu kolek,i
naftovou,snezne skutry i sbs nedokaze si tu kvalitu udrzet na vrcholove urovni +o( +o(
olmik 20.01.2015 12:04:13

HELLGEJ>chlapi,kamarád má litra a co dva tisíce km mění zadní kardan,protože se
rozpadne,je toto normální a setkali jste se s tím taky?popřípadě nevíte kde jej nechat
vyrobit tak,aby vydržel déle?fotky dodám,zapomněl jsme to vyfotit.

to u takovy kolky potesi :-( clovek si koupi ameriku a rika si jak bude jen jezdit a ono
se to sere jak naka levna cajna :-( a zadni kardan na artika to nebude nic levnyho +o(
+o(

Stránka 10/12
07.03.2017 23:58:40

Motorkáři.cz



AC 1000 a vaše zkušenosti
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=2040&fid=7

Sobol 20.01.2015 19:59:25

olmik> Z Hodose Sacl ( takovou tady ma prezdivku) na tom najezdil cca 16 tisic. Krom
drobnosti jako par kardanu, nejaka ta rozvodovka a trikrat motor', prej docela dobry
(s)
HELLGEJ 20.01.2015 21:08:55

Sobol>olmik> Z Hodose Sacl ( takovou tady ma prezdivku) na tom najezdil cca 16
tisic. Krom drobnosti jako par kardanu, nejaka ta rozvodovka a trikrat motor', prej
docela dobry (s)

  :lol: :lol: :lol:
ferdie 15.02.2015 20:32:56

Zkoušel jste někdo maximálku nebo zrychlení 0-100?
Aless 16.02.2015 19:08:16

ferdie> Maximalka nevim, jel jsem s tim zatím 95 kmh. Přes vikend zkusím zrychlení,
ale do 60 ky pod plnym plynem je to pecka
Wikki 09.06.2016 18:08:14

Moc lidi s Articatem zde neni a mne by zajimalo proc. Prodava se v soucasne dobe za
skvelou cenu,ale majitelu moc neni. Diky za zkusenosti.
Mara94 09.06.2016 21:54:20

Wikki> Sedmistovek tu pár bude :) http://www.quadmania...etail/?ft=2912&fid=7
Tetsuo 09.06.2016 22:15:56

Wikki> protože to asi nebude nic moc, co tak sleduju, tak většina lidí co to koupí to
rychle prodává. 7stovek tu pár je osobně znám 3 lidi co jí maj a víc servisujou než
jezděj :-( a obávám se že to s tím litrem bude dost podobný. Je to divný : je to pěkná
kolka .... asi bude v něčem zakopanej pes :-D
Číro 09.06.2016 22:39:12

No já se o 700 zajímal nedávno,když jsem řešil novou a není to tak hrozný.Sere se to
normálně jako každá jiná,i když to svoje mouchy má.Ten litr co jsem dohledal se teda
moc nepoved a prodávaj se s celkem málo najeto za slušný peníze.Ale. :[ Co jsem se
ptal,tak každej tvrdil litr nebrat!
Tetsuo 09.06.2016 22:41:48

Číro> na těch 700 se sere elektrika asi se to nesmí namáčet.
Číro 09.06.2016 22:44:10

Tetsuo> Tak nějak a když tak hnedkon vyždímat. :-D Já to zase až takhle natvrdo
napsat nechtěl. ;-)
Tetsuo 09.06.2016 22:47:10

Číro> jen ať se to ví :lol: Ale koukám že ty jsi přezbrojil na stroj od druhého nejlepšího
výrobce :lol: :lol: Jak to šlape?
Číro 09.06.2016 23:06:12

Tetsuo> Tak dva dni po otevření šlape.Co mu zbejvá. :lol: Docela mě to
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překvapilo.(příjemě) :lol:
Tetsuo 09.06.2016 23:17:29

Číro> tak ať slouží, jel jsem na tý 450 s eps a byl jsem taky docela překvapenej akorát
ty sedla sou hrozně tvrdý :
pirda 10.06.2016 11:10:57

Číro> tak ses dočkal výměny stroje :-DD Tak si ho užívej a ať slouží.
Číro 10.06.2016 13:17:26

pirda>Číro> tak ses dočkal výměny stroje :-DD Tak si ho užívej a ať slouží.

 Díky díky. :-DD
Jarda83 01.03.2017 20:01:49

Sakra koukám,že AC nic moc,uvažuju o jetem litru,má najeto asi 10tis.stoji 130tis.
Kč,vážně se to tak sype a tolik žere?Sice je to to zábavu,ale je rozdíl po polnacce ject
za 12 nebo 20litru.
Otta 03.03.2017 19:49:00

Jarda83> Osobní zkušenost nemám.Ale jezdil jsem s člověkem který měl dlouhýho
litra.Měl hlavně problém s posilovačem.Konkrétně ve vyšší rychlosti velká
nestabilnost.Taky prý velmi špatný přístup téměř ke všemu a asi taky hodně drahý
věci.Myslím,že bude i problém se servisem a dílama.Osobně bych to nechtěl ani
zadarmo.
Jarda83 03.03.2017 21:15:47

Díky za info,jsi další,co mi to rozmlouvá,něco na tom bude,když mě se vzhledově
strašně líbí,ale abych se na něj jen nechodil koukat....Chci hlavně jezdit.
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